
 شیوه بازی پرسپولیس در روز   دربی
 نقش مهمی دارد

حضور ژوزه مورایس و ریکاردو ساپینتو روی نیمکت تیم های 
سپاهان و استقلال باعث افزایش جذابیت لیگ برتر شده و از 
سویی دیگر پرسپولیس هم خود را در کورس قهرمانی حفظ 
کرد تا مسابقات بیش از گذشته جذاب شود. فرصت دادن به 
مربی خوب خارجی باعث می شود تا او بتواند ایده ها و افکارش را 
در تیمش پیاده کند و مورایس و ساپینتو موفق شده اند در زمره 
مدعیان اصلی قرار بگیرند. هر دو تیم یک امتیاز از پرسپولیس 
بیشتر دارند در حالی که در برهه ای از فصل عقب تر بودند و این 
موضوع باعث جذابیت لیگ برتر شده است. از حالا نمی توان 
تیمی را مدعی اول دانست، ولی هر سه تیم امید زیادی دارند 
تا قهرمان شوند. دربی تیم های پرسپولیس و استقلال با اهمیت 
فوق العاده ای برگزار خواهد شد و قطعا هر دو تیم از این بازی 
پیروزی می خواهند. هفته بیست و هفتم، هفته سرنوشت سازی 
خواهد شد. مساوی به درد هیچ کدام از دو تیم نمی خورد و نتیجه 
مورد پسند سپاهان خواهد بود که میزبان ملوان است و با پیروزی 
در این بازی می تواند اختلاف امتیاز با رقبای اصلی اش پیدا کند. 
البته همه اینها گمانه زنی است و تا زمانی که بازی ها به پایان نرسد 
نمی توان گفت شرایط کدام تیم بهتر خواهد شد. روی کاغذ به 
راحتی می توان اظهارنظر کرد، ولی باید دید درون زمین چه 
اتفاقی می افتد. هر دو تیم برای کسب پیروزی تلاش می کنند و 
تیمی که برنده دربی شود گام محکمی به سوی قهرمانی برداشته 
است. پرسپولیس و استقلال برد می خواهند و نهایت تلاش خود 
را می کنند تا بتوانند در این دربی برنده شوند. تیم های سرخابی 
شرایط مساوی و برابری از لحاظ فنی دارند. در انتقال توپ از دفاع 
به حمله پرسپولیس برتر از دیگر تیم ها بود، ولی استقلال در 
نیم فصل دوم سرعت بسیار خوبی پیدا کرده و تیم سریعی شده 
است. در نیم فصل دوم استقلال و سپاهان در زمینه انتقال توپ 
از پرسپولیس سبقت گرفتند. بازی سختی در انتظار پرسپولیس 
است و البته بازی قابل پیش بینی نیست، چون در روز مسابقه 
اتفاقاتی رخ می دهد که انتظارش نیست. سرمربیان ترفند هایی 
را برای بازی های بزرگ پنهان کرده اند که در چنین بازی هایی از 
آن ها رونمایی می کنند. در بازی استقلال و هوادار نیمه نخست 
بدون گل تمام شد، اما در نیمه دوم استقلال ۶ بر یک پیروز شد 
و کسی انتظار چنین نتیجه ای را نداشت. استقلال در نیمه دوم 
با ساپینتو تیم بهتری می شود و پرسپولیس بازی سختی خواهد 
داشت. البته استقلال هم بازی آسانی ندارد، چون پرسپولیس 
هم مهره های بسیار خوبی دارد و با این نفرات می تواند به 
قهرمانی لیگ برتر برسد. شیوه بازی پرسپولیس در روز دربی 
نقش مهمی دارد. استقلال در تمامی خطوط نفرات خوبی دارد و 
پرسپولیس باید بازی محکم و بدون نقصی را انجام دهد. با وجود 
مشکلات مالی استقلال و حذف این تیم از لیگ قهرمانان آسیا، 
ولی با وجود بازیکنان حرفه ای که در تیم هستند و عملکردی 
که ساپینتو داشته، شرایط این تیم بسیار خوب است و از لحاظ 
روحی وضعیت مناسبی دارند. تیمی است که برای قهرمانی 
می جنگد و می خواهد از عنوان فصل گذشته خود دفاع کند. 
یحیی گل محمدی تمامی نفراتش را در اختیار دارد و می تواند 
روی تعویض های خود حساب باز کند تا نتیجه مطلوب را بگیرد. 
در بازی رفت پرسپولیس با دو ضربه ایستگاهی توسط گولسیانی 
به گل رسید و این بار هم می تواند روی این حربه حساب باز کند. 

آرمان ملی: وزیر ورزش در حالی از عدم حذف استقلال از 
آسیا صحبت کرد که مهدی تاج و مدیران استقلال سخنان وی 
را تایید نکرده و همین مساله باعث سردرگمی هواداران استقلال 

شده است. 
 حذف از آسیا 

باشگاه استقلال تا روز جمعه یازدهم فروردین ماه ۱۴۰۲ فرصت 
داشت بدهی چندین میلیاردی آندره آ استراماچونی، سرمربی 
پیشین خود را بپردازد و مدارک خود را در سایت کنفدراسیون 
فوتبال آسیا بارگذاری کند تا مجوز حرفه ای و جواز حضور در 
فصل آینده مسابقات لیگ قهرمانان آسیا را کسب کند. با وجود 
اینکه محمد مؤمنی به عنوان یکی از اعضای هیات مدیره باشگاه 
استقلال گفته بود تمام مدارک لازم جهت حضور استقلال در 
لیگ قهرمانان آسیا را تحویل کمیته مجوز حرفه ای داده ایم و ۱۵ 
روز از کنفدراسیون فوتبال آسیا زمان گرفته ایم تا از این رقابت ها 
حذف نشویم اما مدیرعامل باشگاه استقلال صحبت های متفاوتی 
مطرح کرد. علی فتح ا... زاده روز ۱۵ فروردین اظهار کرد: روز 
گذشته نامه ای به کنفدراسیون فوتبال آسیا نوشتم و توضیح دادم 
که تهیه این پول با وجود ۱۵ روز تعطیلی نوروز برای ما سخت 
 AFC است و به هما مهلت بدهید. فقط ۱۰ درصد شانس داریم که
به ما جواب مثبت بدهد اما ۹۰ درصد مجوز حرفه ای ما از دست 
رفته است. ضمن اینکه تا سی ام فروردین ماه هم مهلت داریم 
بدهی آندره آ استراماچونی را بدهیم تا شامل محرومیت از پنجره 

نقل وانتقالاتی نشویم. 
 نماینده مجلس 

دو روز بعد رئیس فراکسیون ورزش مجلس شورای اسلامی 
گفت که باید شخص وزیر ورزش و جوانان درباره علت حذف 
باشگاه استقلال از لیگ قهرمانان آسیا به مجلس پاسخ دهد. 
محمد مهدی فروردین در گفت وگو با ایسنا اظهار کرد: قرار بود 
دو باشگاه پرسپولیس و استقلال برای گرفتن مجوز حرفه ای 
سهام شان وارد بورس شود که واگذاری سهام از ۱۰ درصد شروع 
شده و تا به ۱۰۰ درصد برسد. معضلات و مشکلات در این راه 
کم نبود که هم به سیستم مدیریتی و هم به نبود شفافیت بر 
می گردد، اما در نهایت کار به جایی رسید که باشگاه استقلال علی 
رغم تمامی تلاش هایش برای رسیدن به جایگاهی و شرکت در 
بازی های آسیایی، به یکباره از مسابقات حذف می شود. اتفاقی که 
می تواند پیامدهای بسیار منفی برای جامعه ورزش داشته باشد. 
باید در این باره شخص وزیر ورزش جواب دهد که علت حذف 
استقلال از لیگ قهرمانان آسیا چیست و چه کسی کم کاری 

کرده است. 

 سخنگوی استقلال 
فرشید سمیعی پس از پیروزی ۶ بر یک مقابل هواداردر جمع 
خبرنگاران در مورد جور شدن طلب استراماچونی اظهار داشت: 
جلسه ای با وزیر محترم ورزش و جوانان داشتیم خیلی حمایت 
کردند و لطف کردند و کمک کردند. امیدوارم با حمایت هایی که 
شده است به نتیجه برسیم و جلساتی که برگزار شده این بدهی 
پرداخت شود. وی در مورد اینکه چقدر به حل این پرونده امیدوار 
است، گفت: ما کارهایش را انجام داده ایم مدارک و مستندات لازم تا 
فردا آماده می شود و ارائه خواهد شد و امیدوارم تا 7۲ ساعت آینده 
این مبلغ آماده شود. سخنگوی باشگاه استقلال در مورد اینکه 
برخلاف نظر شما برخی کارشناسان می گویند استقلال از آسیا 
حذف شده است، عنوان کرد: شما به یک نکته توجه کنید که آن 
هم مهلت بارگذاری مدارک است که 3۱ فروردین است، ولی کمیته 
صدور مجوز حرفه ای بعد از ۲۵ خرداد این مدارک را بررسی می کند. 
این زمانی که در این وسط موجود است برای رفع نقایص، معایب و 
راهنمایی ها است پس می توان از آن استفاده کرد. حتماً نباید مدارک 
مالی ارائه می شد باید توافق ها هم ارائه می شد. برخی ها طلب ها را 
پرداخت نکردند و توافق کردند ما هم با برخی طلبکاران توافق کرده 
بودیم که اکنون به آن توافق ها عمل می کنیم ما با همه طلبکاران 
از جمله استراماچونی توافق کردیم تا یک تاریخی طلب هایشان را 
پرداخت کنیم. وی در مورد اینکه پس با این شرایط به حضور در آسیا 
امیدوارید، گفت: بله، ان شاءا...، اگر مغایرتی تفسیر از قانون نداشته 
باشیم. قانون در مورد توافق قبل از 3۱ مارس قانون سکوت کرده 

است. امیدوارم تفسیر قانون به سود ما باشد. 
 صحبت وزیر 

حمید سجادی وزیر ورزش و جوانان در برنامه »پاسخگویی 
برخط وزیر ورزش و جوانان« درباره وضعیت باشگاه استقلال 
گفت: استقلال هنوز از آسیا حذف نشده و تا ۲۱ اردیبهشت ماه 

فرصت دارد. بسته شدن پنجره ها مربوط به بدعهدی و اینگونه 
مسائل است. فقط پرونده استراماچونی نیست و پرونده های 
دیگری مثل پادووانی و باشگاه الاهلی که مربوط به انتقال مهدی 
قایدی می شود هم وجود دارد. وی افزود: الان سرخابی ها جزو 
شرکت های مشمول واگذاری شده اند و قانون می گوید که دولت 
دیگر نمی تواند کمک کند. از راه های دیگر در تلاش هستیم. همه 
تلاش خود را می کنیم تا راهکاری پیدا کنیم تا استقلال بماند. ما 
بین هیچ تیمی فرق نمی گذاریم. به قول فوتبالی ها تا دقیقه ۹۰ 
پیگیر هستیم. ضمن اینکه تا 3۰ فروردین باید پول استراماچونی 
پرداخت شود. بعد از آن باید پرونده پادوانی و باشگاه الاهلی حل 
شود و بعد از یکی دو کار اداری، تلاش می کنیم هر دو باشگاه را 

در آسیا حفظ کنیم. 
  جلسه 

برای پیگیری اتفاقات مربوط به استقلال و پرسپولیس روز 
۲7 فروردین جلسه ای در مجلس با حضور مهدی تاج، حجت 
کریمی و رضا درویش برگزار شد. مهم ترین موضوع این جلسه 
به حذف استقلال از لیگ قهرمانان آسیا اختصاص داشت و بعد 
از بررسی های صورت گرفته، محمدمهدی فروردین رئیس 
فراکسیون ورزش مجلس در مصاحبه ای آب پاکی را روی دست 
هواداران و همچنین مسئولان باشگاه استقلال ریخت. فروردین 
در این خصوص گفت: »در بحث حضور استقلال در آسیا آن طور 
که دوستان اشاره می کردند امیدهایی هست، باید بگویم طبق 
توضیحات ایشان امسال دیگر امیدی نیست. امیدواریم برای 
آینده بررسی دقیق تری شود و مکانیزم مشخصی ایجاد شود تا 
شاهد این داستان ها نباشیم.« مهدی تاج رئیس فدراسیون فوتبال 
هم در پایان جلسه صحبت های فروردین را به شکل دیگری تایید 
کرد: »استقلال به زعم من مشکلاتش پیچیده است؛ آن تاریخ 
3۱ خرداد که می گویند تاریخی است که حذف را اعلام می کنند. 
زمان اعلام آن زمان است. البته من این اتفاقات را متوجه کسی 
نمی دانم؛ کار بسیار خوبی که آقای کریمی و دیگران می کنند 
جلوی ضررهای بیشتر را می گیرند.« حجت کریمی سرپرست 
باشگاه استقلال نیز صحبت هایی انجام داد. او اگرچه باز هم خبر 
رسمی حذف استقلال از لیگ قهرمانان را نداد اما بسیار ناامید 
صحبت کرد: »از نمایندگان مجلس بابت برگزاری این جلسه تشکر 
می کنم. بیشتر هم به خاطر قضیه استقلال و نگرانی هواداران 
بود. یک سری کارهایی که باید انجام می شد، انجام نشده و زمان 
خورده و این اتفاق افتاده و تا الان طول کشید. بیشتر آن بدهی ها 
از چندین سال قبل است. الان هم بررسی می کنیم. بارگذاری ها را 

انجام می دهیم و هر اتفاقی بیفتد، اعلام می کنیم.«
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گفت وگو

اظهارات ضد و نقیض وزیر ورزش، فدراسیون و باشگاه 

سردرگمی هواداران استقلال

کمتر از یک سال از زمان حضور تاد بوهلی 
در چلسی، آشفتگی حرف اول و آخر را در 
این باشگاه می زند. به گزارش ساکرنت،  
فرانک لمپارد در ۱7 بازی اخیر خود به 
عنوان سرمربی تنها یک برد داشته است، 
۱۴ شکست و ۲ تساوی. یک دوره ضعیف در 
اورتون باعث شد که او در ژانویه اخراج شود 
و پس از جدایی گراهام پاتر دوباره هدایت 
این تیم را برعهده گرفت، سه شکست از 
سه باخت کارنامه چلسی با لمپارد بوده 
 Clearlake Capital است. کنسرسیوم
به رهبری تاد بولی، در ماه می سال گذشته 
مالک باشگاه چلسی شدند و همه منتظر 

بودند این گروه مانند آبراموویچ چرخ باشگاه 
را بچرخاند.  پس از ۱۱ ماه فاجعه بار همه 
چیز به بدترین شکل ممکن برای چلسی 
سپری شده است.  بولی هفته گذشته پیش 
بینی کرد چلسی 3 بر صفر  رئال مادرید را 
شکست دهد اما واقعیت یک شکست ۰-۲ 
بود. بولی که چلسی را ۴.۲۵ میلیارد پوند 
نگار به اشتباه  از رومن آبراموویچ خرید ا
کردن عادت کرده است. اشتباهات بولی 
کاملًا مستند است: از اخراج توماس توخل، 
مربی قهرمان لیگ قهرمانان اروپا تنها بعد از 
هفت بازی از فصل و جایگزینی او با سرمربی 
برایتون تا هزینه بیش از ۶۰۰ میلیون پوندی 

برای بازیکنان جدید و سپس اخراج پاتر در 
اوایل این ماه. آخرین اشتباه او تصمیم به 
استخدام لمپارد اسطوره باشگاه برای حفظ 
کشتی تا پایان فصل بوده است. لمپارد کمتر 
از یک سال پس از حضور در گودیسون پارک، 
پس از ۹ شکست در ۱۲ بازی اخراج شد. تنها 
شایستگی او برای نقش چلسی، وضعیت او به 
عنوان یک بازیکن بزرگ در استمفوردبریج 
بود. بولی و هیات مدیره امیدوار بودند لمپارد 
به عنوان یکی از معتبرترین بازیکنان سابق 
باشگاه، آرامش و ثبات را به آنها بازگرداند تا 
در نهایت مربی مناسبی را منصوب کنند. اما 
اگر نتایج به همان اندازه بد پیش برود، بولی 

ممکن است مجبور شود دوباره یک مربی 
جدید را جذب کند.چلسی در آشفتگی مطلق 
قرار دارد. هیچ کدام از این مسائل تقصیر 
لمپارد نیست بلکه انتصاب او بار دیگر به ساده 
لوحی مالکیت چلسی اشاره می کند. ناامیدی 
هواداران در جریان شکست خانگی ۱-۲ 
شنبه مقابل برایتون بیشتر شد و هواداران 
با عصبانیت بولی را سرزنش و به او اعتراض 
کردند. در طول ۱۹ سال سلطنت آبراموویچ، 
چلسی به دلیل استخدام و اخراج مربی ها 
شهرت پیدا کرد ولی به نظر بولی در این 
زمینه از آبراموویچ گوی سیقت را گرفته 

است.

علیرضا اکبرپور در گفت وگو با فارس در مورد شرایط استقلال در 
آستانه دربی، اظهار داشت: استقلال در شرایط خوبی قرار دارد. بعد 
از مدت های دیدیم مربی آمده که به بازی قبل از دربی هم اهمیت 
می دهد. در گذشته سه امتیاز قبل از دربی برای مربیان مهم نبود 

ولی ساپینتو نشان داد تمام بازی ها برایش اهمیت دارند. 
 اتحاد 

وی افزود: بازی زیبایی که استقلال مقابل هوادار به نمایش 
گذاشت، هم از نظر روحی و هم از نظر امتیازی موثر بود. تیم به 
صدر جدول رسید و اگر همین روند را ادامه بدهند صددرصد از 
دربی هم نتیجه خوبی می گیرند. همه می دانیم از مدت ها پیش، 
از زمانی که ساپینتو را محروم و به نوعی اذیت کردند، تمام 
اعضای تیم متحد شدند. بازیکنان تصمیم گرفتند با تمام وجود 

برای تیم بازی کنند. 
 جسارت 

مهاجم اسبق استقلال گفت: قبل از دیدار با هوادار هم 
استقلال هم زیبا بازی می کرد هم خوب گل می زد. در این بازی 
هم همین شرایط را داشت و توان خودشان را پیش از دربی نشان 
دادند. هرچند دربی فارغ از نتایجی که گرفته می شود و جایگاه 
جدولی تیم ها، همیشه متفاوت بوده است ولی الان همه بازیکنان 

و کادرفنی استقلال از نظر فکری و درک، به این باور رسیده اند 
که باید در تمام بازی ها با تمام وجود حاضر شوند و برای شان 
مهم نباشد که چه تیمی مقابلشان قرار گرفته است. طبیعتا تیم 
استقلال در این بازی با جسارت و هوشی که دارد می تواند برنده 
زمین باشد. بازی هوشمندانه به وفور در مسابقات دیده شد. الان 
بازیکنان تیم به شرایطی رسیده اند که در هر بازی با شرایط 

خاص تیم مقابل بازی می کنند و نتایج خوبی هم گرفته اند. 
 تفاوت ساپینتو با مربیان قبلی

اکبرپور در خصوص اینکه تیم استقلال بر خلاف انتظار درگیر 
حواشی مدیریتی باشگاه نشد و الان با نتایج خوبی که گرفته، 
صدرنشین است و راه زیادی تا قهرمانی دوباره ندارد، عنوان کرد: 
همه اینها به سرمربی که بالای سر تیم است برمی گردد. شاید 
مربیان خوبی قبلا آمدند و بازی های خوبی هم ارائه دادند اما 
وقتی دیدند باشگاه از نظر مالی توان ندارد و نمی تواند حقوق شان 
را پرداخت کند، رفتند و شکایت هم کردند تا استقلال به این 
شکل به دردسر بیفتد اما چیزی که ساپینتو به تیم تزریق کرده 
جسارت، جنگندگی و شعور است. بازیکن می داند بازی نکند و 
اعتصاب کند خودش ضربه می خورد. همه تمام توان شان را برای 
نتیجه گیری تیم گذاشته اند. می دانند اگر از نظر امتیازی عقب 

بیفتند خودشان و همچنین هوادارانی که عاشق شان هستند ضرر 
می کنند. وی افزود: سرمربی تیم واقعا حرفه ای است و با تمام 
وجود تیمش را دوست دارد. شاید بیشتر از خیلی  پیشکسوتان و 
مربیان قبلی، استقلال را دوست دارد. این را در عمل نشان داد. او 
را محروم کردند، حق و حقوش داده نشد، تیمش را به هر صورتی 
اذیت کردند اما انسجامی در تیم به وجود آورده که فقط برای 
برد وارد زمین می شوند. همان تیمی که حتی بدون باخت هم 

قهرمان شد اما به این زیبایی فوتبال بازی نمی کرد. 
 جبران 

گلزن اسبق استقلال در مورد اینکه آیا در پایان فصل هواداران 
شاهد یک قهرمانی دیگر خواهند بود، گفت: امیدواریم این اتفاق 
بیفتد و این را هم نشان داده است. از موقعی که 8 امیتاز عقب 
افتاده بود و همه ناامید بودند، نشان دادند لیاقت قهرمانی را 
دارند. البته الان در صدر جدول امتیازات نزدیک به هم است. 
هر سه تیم شانس قهرمانی دارند اما لیاقت استقلال بیشتر است 
چون 8 امتیاز عقب افتاده را جبران کرد. در کنار آن حواشی 
مدیریت و حذف از آسیا به هر تیمی می تواند لطمه بزند. وقتی 
تیمی این بحران ها را پشت سرگذاشته لیاقتش برای قهرمانی 

بیشتر است. 

روزهای تلخ میلیاردر آمریکایی در فوتبال

 اکبرپور:

 لیاقت استقلال برای قهرمانی بیشتر است

علی افضل کارشناس و مربی مطرح فوتسال 
کشورمان در خصوص وضعیت تیم ملی و 

عملکرد وحید شمسایی صحبت کرد. 
   نظر شما درباره عملکرد تیم ملی 
فوتسال از زمان حضور وحید شمسایی 

چیست؟
 تیم ملی در جام ملت های آسیا نایب 
قهرمان شد و در ۲ تورنمنت معمولی نیز 
شرکت کرد که یک نایب قهرمانی و یک 
قهرمانی کسب کرد. البته این مسابقات ملاک 
خوبی برای سنجش عملکرد تیم نیست. 
هرچند تیم ملی نتایج بدی نگرفت، اما به 
نظرم باید در بازی های سطح بالاتری، کیفیت 
و عملکرد شمسایی و تیمش را ارزیابی کرد. 
از زمان حضور شمسایی، تیم ملی در 3 
تورنمنت شرکت کرده که در جام ملت های 
آسیا انتظارات را برآورده نکرد و در تورنمنت 
تایلند به تنها تیم خوب که همان مراکش بود 
باخت، اما در تورنمنت دوم که به غیر از ژاپن 
سایر تیم ها در حد نام ایران نبودند، قهرمان 
شد؛ به هرصورت امیدوارم تیم ملی در ادامه 

نتایج بهتری کسب کند. 
  رابطه با کارنامه شهاب سفال منش و 

پروازی بودن وی چه نظری دارید؟
 تماس زیادی با او نداشتم و از نظر 
شخصیتی آدم خوبی است، اما تیم ملی به 
مربی که تنها در زمان مسابقه کنار تیم باشد 
نیازی ندارد و فکر نمی کنم به تیم ملی هم 
کمکی کند. از مربیان بهتر دیگری می توان 
بهره برد و هزینه ها را مدیریت کرد. البته 
سفال منش کارنامه چندان مطلوبی هم 
ندارد، اما به انتخاب شمسایی باید احترام 
گذاشت البته در صورتی که وی در تمرینات 

شرکت کند. 
  درباره جوانگرایی در تیم ملی نظر 

شما چیست؟
 به صحبت ها و ادعای شمسایی درباره 
جوانگرایی اعتقادی ندارم، اما بازیکنان جوانی 
دعوت کرده که امیدوارم قدر این فرصت 
را بدانند و عملکرد خوبی داشته باشند، اما 
بازیکنانی هم هستند که جدا از سن می توان 
به تیم ملی دعوت کرد، چراکه از آمادگی 
بالایی برخوردارند. صانعی در تیم ملی جوانان 
بازیکنانی را کشف می کند تا آینده فوتسال 
کشور را تشکیل دهند و شمسایی نیز آنها را به 
تیم ملی بزرگسالان دعوت می کند که امیدوارم 

مفید باشند. 
  اعضای کادرفنی سابقه خوبی دارند! 

داداشی و قهرمانی بازیکنان بزرگی بودند 
و باید به این افراد افتخار کرد، اما در حوزه 
مربیگری هیچ کدام از اعضای کادرفنی عملکرد 
خاصی نداشته اند و حتی وحید شمسایی نیز در 

بحث مربیگری سابقه قهرمانی ندارد. 

پایان رأفت
 کارشناس فوتبال 

  کوتاه 
فارس: عضو هیأت رئیسه مجلس از تصمیم هیأت واگذاری 
اموال دولتی به بخش خصوصی برای واگذاری مابقی سهام 
استقلال و پرسپولیس به بخش خصوصی ظرف ۱۰ روز آینده 
خبر داد. احمد امیرآبادی فراهانی عضو هیأت رئیسه مجلس 
شورای اسلامی در گفت وگو با فارس گفت: با تصمیم هیأت 
واگذاری اموال دولتی به بخش خصوصی، بنا شد مابقی سهام 
باشگاه های فرهنگی ورزشی استقلال و پرسپولیس به بخش 
خصوصی واگذار شود. وی افزود: براساس این تصمیم بنا شد 
تا ۵۱ درصد سهام باشگاه های استقلال و پرسپولیس، ظرف 
۱۰ روز آینده از طریق فرابورس به بخش خصوصی واگذار 
شود. عضو هیأت رئیسه مجلس شورای اسلامی اظهار کرد: 
ارزش ۵۱ درصد سهام باشگاه استقلال برای واگذاری، ۱7۴3 
میلیارد تومان و ارزش ۵۱ درصد سهام باشگاه پرسپولیس، 

۲۲۰۰ میلیارد تومان در نظر گرفته شده است. 

آینده حرفه ای سادیو مانه در بایرن مونیخ در پی رفتار 
نامناسب او در جریان بازی با منچسترسیتی در دور رفت 
از مرحله یک چهارم نهایی لیگ قهرمانان اروپا در هاله ای 
از ابهام است و گفته می شود پایان فصل جاری، پایان دوران 
کوتاه مدت او در این تیم بوندس لیگایی است. سادیو مانه که 
تابستان گذشته پس از ۶ فصل حضور موفق در لیورپول با 
امضای قراردادی سه ساله به بایرن مونیخ پیوست، در جریان 
بازی با من سیتی مشاجره ای در زمین با لروی سانه داشت 
و پس از سوت پایان بازی هم در رختکن تیم ضربه ای به 
صورت هم تیمی آلمانی اش زد که باعث خونریزی لب او شد. 
طبق ادعای نشریه آلمانی »بیلد« این باشگاه آلمانی مهاجم 
3۱ ساله خود را تا اطلاع ثانوی محروم کرده است. فلورین 
پلتنبرگ گزارشگر شبکه تلویزیونی »اسکای اسپورت« 
در برنامه »اسکای ۹۰« آلمان در این باره گفت: با توجه به 
چیزی که من شنیده ام، بایرن مونیخ تابستان پیش رو تمام 
تلاشش را برای فروش سادیو مانه به کار خواهد بست. از منظر 
ورزشی، توماس توخل هیچ برنامه ای برای مانه ندارد، چون 
با سیستم بازی مدنظرش سازگار نیست. این اطلاعاتی است 
که من دارم. مانه در داخل تیم هم بسیار مورد انتقاد هست. 
وی افزود: مدیران بایرن خرید مانه را یک اشتباه می دانند، 
به خصوص با دستمزد بیش از ۲۰ میلیون یورو در سال که 
این بازیکن دارد. پس از عملکردهای ناامید کننده او، در محل 
تمرین بایرن مونیخ حتی این شوخی برسر زبان ها افتاده که 
بایرن برادر دوقلوی مانه را به خدمت گرفته، نه آن بردارش که 

عضو تیم لیورپول بود. 

بیــن المــلل 

   خوشحالی
امید نورافکن که مانند سایر بازیکنان سپاهان از 
اهمیت پیروزی مقابل مس رفسنجان به خوبی مطلع بود، 
با سوت پایان مسابقه و کسب 3 امتیاز، شادی انفرادی ای با 

هواداران سپاهانی در نقش جهان به راه انداخت. 

 نشست 
  مهدی تاج، رئیس فدراسیون فوتبال دیروز با حضور 
در جلسه هیات رئیسه انجمن نویسندگان، خبرنگاران 
و عکاسان ورزشی، درباره موضوعات مختلف پیرامون 
فوتبال کشور با حاضران گفت وگو و به تبادل نظر پرداخت. 

             گلزنی 
نکته جالب درباره 3 گل امین قاسمی نژاد در این 
فصل این است که او در سه مسابقه ای موفق به ثبت گل 
شده، که هر 3 مسابقه با تساوی 2 بر 2 به پایان رسیده 

است. 

ت
شــ

س نو
عک

حمایت فدراسیون کشتی 
از درستکار تا المپیک پاریس 

ایسنا: پس از نتایج ضعیف تیم ملی کشتی 
آزاد در رقابت های قهرمانی آسیا که با کسب 
یک مدال طلا، یک نقره و 3 برنز و ایستادن بر 
جایگاه سومی آسیا همراه بود، انتقادات شدیدی 
از عملکرد تیم ملی در این مسابقات مطرح 
شد. فدراسیون کشتی نیز قول بررسی نتایج 
تیم ملی و علل ناکامی این تیم در رقابت های 
آسیایی قزاقستان را داد. بر همین اساس نیز 
روز دوشنبه جلسه ای در فدراسیون کشتی با 
حضور علیرضا دبیر رئیس فدراسیون کشتی و 
پژمان درستکار سرمربی تیم ملی برگزار شد که 
بیش از 3 ساعت به طول انجامید. در این جلسه 
دلایل کسب این نتایج مورد بررسی قرار گرفت 
و قرار است نتایج آن اعلام شود. با توجه به نتایج 
قابل قبول پژمان درستکار در ۲ دوره رقابت های 
قهرمانی جهان و رویدادهای دیگر و تاکید بر این 
موضوع که کسب نتیجه مطلوب در رقابت های 
جهانی بلگراد و مهم تر از آن المپیک پاریس در 
دستور کار فدراسیون کشتی قرار دارد، سرمربی 
تیم ملی کشتی آزاد به کار خود تا المپیک 
پاریس ادامه خواهد داد. همچنین احتمال 
تغییر در دیگر اعضای کادر فنی تیم ملی نیز 

بعید به نظر می رسد. 

خارج ازمستطیل سبز

 کریم بنزما، راهنمای گلزنی 
کاماوینگا

هافبک فرانسوی رئال مادرید گفت که برای 
زدن ضربات آخر و گل زنی از کریم بنزما درخواست 
کمک کرده است. به گزارش اسپورت، کاماوینگا 
یکی از خریدهای بسیار خوب رئال مادرید در 
دو فصل اخیر بوده است. او از رن فرانسه به رئال 
مادرید پیوست؛ هافبکی که کارلو آنچلوتی در 
فصل جاری به عنوان مدافع چپ هم از او استفاده 
کرده و عملکرد بسیار خوبی هم داشته است. این 
بازیکن فرانسوی می گوید که برای گل زدن از بنزما 
درخواست کمک کرده است: »زیاد در محوطه 
جریمه حاضر می شوم. در زدن ضربات آخر عجله 
می کنم و به همین خاطر زیاد گل نمی زنم. در این 
زمینه با بنزما مشورت کرده ام و او من را راهنمایی 

کرده است و امیدوارم که بیشتر گل بزنم.«

خبـــــر

افضل: 
شمسایی از زمان 

مربیگری سابقه 
قهرمانی ندارد


